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Valóságos társadalmi eseménnyé vált a ma délelőtti átadás, Bunta Levente polgármestert
ugyanis több tíz kíváncsiskodó, érdeklődő fogadta a 
Tamási Áron
, 
Tomcsa Sándor
és 
Sziget 
utcák kereszteződésében, jórészt nyugdíjasok. Egy kérdésre válaszolva, miszerint lesz-e
szalagvágás, a város első embere elmondta, nem mindig az a fontos, a lényeg, hogy mától
gyorsabbá és biztonságosabbá válik a közlekedés a városközpontban.

  

Szalag helyett védőhálót bicskáz a polgármester
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Bunta kiemelte, egy körforgalom áteresztőképessége jóval nagyobb, mint egy jelzőlámpákkal
ellátott kereszteződésé, annak ellenére, hogy a járművek sebességét 30 km/h-ra korlátozzák. A
városvezető örömtelinek tartotta, hogy végre van egy munkálat, ami határidőre elkészült és a
megszokott 1-2 év helyett 10 év garanciát vállal rá a kivitelező.

  

Elhárulnak az utolsó akadályok...

  

Kiemelte, hogy az Udvarhelyen és környékén újdonságnak számító körforgalomban az
autósoknak oda kell figyelniük, ajánlott a lassú és óvatos közlekedés, figyelve a gyalogosokra.
A polgármester nagyjából meg van elégedve a munkával, bár vannak apróbb hibák, ezek
javítására bőven lesz idő és alkalom
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  ...és megérkezik az első jármű, egy magyarországi turistabusz  Többen nehezményezték a Küküllő-híd felőli behajtó egysávosra szűkülését, amit apolgármester helyszűkével magyarázott. Amint mondta, ennek „köszönhető" az is, hogy eltűnt abiciklis út.

  Apróbb kavarodások induláskor  Néhány egyéb változást is alkalmaztak a városközpont forgalmában: a Polgármesteri Hivatalmunkatársai újból megerősítették, kétirányú marad a Kossuth Lajos utca, valamint megnyitottáka Vár utcától a körforgalomig tartó szakaszt. Olvasóinkat is érdekelte, így mi is megkérdeztük,hogy a Városházától ki lehet-e hajtani a körforgalom irányába, ám egyelőre erre nem leszlehetőség.
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  Nyitás előtt pár perccel még festenek  Így aki ebből az irányból érkezik annak továbbra is a Tompa László vagy a Kossuth utcairányába kell kerülnie. Mint megtudtuk, ehhez az átalakításhoz tanulmányt kell készíteni,egyébként pedig a teljes központ forgalmát át kell gondolni. Ehhez tartozik, hogy jelenleggondolkodnak további körforgalom építésében is, az elképzelések szerint az 1918 December 1utcában lenne szükség és lehetőség egy újabb kialakítására.  
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